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Protokół 

XIV sesja Rady Gminy Biała Podlaska w dniu 2025-05-27 
Miejsce posiedzenia: Dworek Helena, Porosiuki 100, 21-500 Biała Podlaska 
Obrady rozpoczęto 2025-05-27 o godzinie 13:00, a zakończono o godzinie 15:51 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Jarosław Abramowski 
2. Dariusz Gromadzki 
3. Maciej Hawryluk 
4. Bartłomiej Koszołko 
5. Ilona Łupawka 
6. Marcin Onisiewicz 
7. Justyna Paszkiewicz 
8. Marta Piotrowska 
9. Dariusz Plażuk 
10. Mieczysław Popławski 
11. Marek Sawczuk 
12. Dawid Skraburski 
13. Tomasz Stępniewski 
14. Tomasz Wołowik 
15. Tomasz Zazula 
 
Oraz:  

1. Konrad Gąsiorowski – Wójt Gminy Biała Podlaska 
2. Adam Platewicz – Zastępca Wójta Gminy Biała Podlaska 
3. Mariusz Trzeciak – Sekretarz Gminy 
4. Agata Olichwirowicz – Skarbnik Gminy 
5. Agnieszka Borodijuk – Dyrektor GOK 
6. Marlena Makaruk – Kierownik GOPS 
7. Janusz Hodun – Prezes GZK 
8. Renata Krokos – Kierownik ref. Podatków i Opłat 
9. Arkadiusz Drąg – kierownik ref. Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
10. Katarzyna Strycharz – kierownik ref. Inwestycji i Drogownictwa 
11. Monika Parchomiuk – kierownik ref. Oświatowego 
12. Przemysław Bałut – radca prawny 
13. Sołtysi z terenu Gminy Biała Podlaska 
14. Media lokalne 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy – pan Maciej Hawryluk otworzył XIV sesję Rady Gminy Biała Podlaska IX 
kadencji, przywitał radnych, Wójta Gminy wraz z kierownictwem oraz gości przybyłych na sesję. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący zauważył, że radni mają proponowany porządek obrad na urządzeniach. Zapytał czy ktoś 
chce złożyć wniosek o zmianę porządku obrad. Wobec braku uwag przeszedł do głosowania nad 
porządkiem obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu w biurze rady oraz 
opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Biała Podlaska. Dodał, że nie wpłynęły 
żadne uwagi i wnioski, w związku z czym poddał go pod głosowanie w przedstawionym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

4. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych. 

Wobec braku interpelacji Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

5. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy przedstawił informację z działalności jednostek organizacyjnych gminy oraz poszczególnych 
referatów, wymienił najważniejsze wydarzenia z życia gminy, omówił spotkania i uroczystości, w których 
uczestniczył reprezentując urząd i mieszkańców.  Poinformował, że w każdą środę pokój nr 23 jest 
zamknięty dla interesantów z powodu konieczności realizacji obowiązku wydawania decyzji o warunkach 
zabudowy. Dodał, że podjęcie takich działań wymusił kilkukrotny wzrost liczby składanych wniosków, 
spowodowany opracowywaniem planu ogólnego. Przeprosił za utrudnienia z tym związane. Omówił 
również postęp realizacji inwestycji gminnych, odniósł się do zawodów sportowo-pożarniczych, poprosił o 
uczestniczenie w wyborach prezydenckich. Przywitał nowowybranych sołtysów sołectw Pólko, Hrud i 
Cicibór Mały. 

6. Informacja z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Gminy – pan Maciej Hawryluk poinformował o odbyciu szkolenia z zakresu 
bezpieczeństwa informatycznego oraz udzielania pierwszej pomocy, o obecności na Europejskim Kongresie 
Odnowy i Rozwoju Wsi w Poznaniu, gdzie występował na konferencji „Łączy nas edukacja” jako 
samorządowiec oraz osoba związana z edukacją i prowadzeniem szkoły, a także o udziale w uroczystości 
przekazania samochodu strażackiego przez OSP w Dokudowie strażakom z OSP Studzianka w gminie 
Łomazy. Poinformował też o opublikowaniu nowej strony Gminy Biała Podlaska, o swoim udziale w 
juwenaliach Akademii Bialskiej im. Jana Pawła II. Nawiązując do wcześniejszej wypowiedzi wójta, również 
zachęcił do udziału w wyborach.  

7. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy za 2024 r. i przeprowadzenie dyskusji nad nim. 

Raport o stanie gminy za 2024 rok, z pomocą prezentacji mulƟmedialnej, przedstawił pan Konrad 
Gąsiorowski – Wójt Gminy Biała Podlaska. Zaznaczył, że radni w ustawowym terminie otrzymali 
dokument, wyraził nadzieję, że się z nim zapoznali. Zaznaczył, że część decyzji podejmowanych 
było jeszcze przez poprzedni zarząd. Przedstawił ogólne informacje o gminie, położenie, 
demografię, podatki, wyniki wykonania budżetu, szczegółowo omówił wydatki inwestycyjne. 
Przedstawił informacje na temat zagospodarowania przestrzennego gminy, omówił mienie 
gminne, wartość środków trwałych w gminie i jednostkach, odniósł się do funduszu sołeckiego, 
zaznaczył, że to mieszkańcy decydują sami o swoich wydatkach. Przedstawił zagadnienie 
dotyczące bezpieczeństwa w Gminie – omówił działalność OSP z terenu gminy. Omówił też 
gospodarkę odpadami komunalnymi, przedstawił ilość zebranych śmieci z podziałem na frakcje. 
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Omówił koszty lokalnego transportu zbiorowego. Szczegółowo przeanalizował materiały 
dotyczące oświaty. Przedstawił zakres pracy Gminnego Ośrodka Kultury wraz z wykazem zajęć. 
Omówił również zadania i działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz  strukturę 
wydatków. Podsumowując zaznaczył, że konsekwentnie realizuje strategię zrównoważonego 
rozwoju gminy dbając o harmonijny rozwój wszystkich miejscowości i poprawę jakości życia 
mieszkańców.  

Przewodniczący Rady Gminy zaprosił zebranych do dyskusji nad raportem o stanie gminy. 

Wobec braku zgłoszeń, sam zaznaczył, że jest to raport za rok 2024, a obecne władze funkcjonują 
od maja i był to okres dobierania kadry w taki sposób, by sprawnie realizować zadania nałożone 
na gminę, co Wójtowi się udało. Dodał również, że wysoki poziom realizacji zadań jest zasługą 
również poprzedniej władzy i poprzedniej rady gminy, ponieważ to oni uchwalali budżet na 2024 
rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy za 2024 rok. 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy – pan Mariusz Trzeciak. Poprosił o udzielenie wotum zaufania 
Wójtowi Gminy Biała Podlaska za 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy za 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący rady gminy pogratulował wójtowi uzyskania wotum zaufania i ogłosił 15-minutową 
przerwę. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady oraz sprawdził kworum (15 radnych).  

9. Rozpatrzenie dokumentów związanych z postępowaniem absolutoryjnym: 
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a) Sprawozdania z wykonania budżetu za 2024 r. wraz z opinią RIO, 

Pani Agata Olichwirowicz – Skarbnik Gminy Biała Podlaska wyjaśniła, że Radni otrzymali wszystkie stosowne 
materiały dotyczące opracowania wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. Następnie 
przystąpiła do skrótowego przedstawienia sprawozdania z wykonania budżetu za 2024 r. Zaznaczyła, że 
sprawozdanie zostało przedłożone zgodnie z przepisami radzie gminy, jak również organowi nadzoru. 
Dodała, że w dniu 3 kwietnia 2025 r. Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię na temat 
sprawozdania z wykorzystania budżetu za 2024 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, po czym 
odczytała zebranym uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie. 
Nadmieniła, że w części opisowej zaznaczono, że budżet Gminy Biała Podlaska na rok 2024  został przyjęty 
uchwałą Nr L/406/2023 z dnia 29 grudnia 2023 r. Zaznaczyła, że zaplanowano w nim uzyskanie dochodów 
w kwocie 87.568.104,46 zł, w tym dochody majątkowe w wysokości 15.348.960,47 zł i dochody bieżące 
w kwocie 72.219.143,99 zł., natomiast wydatki zaplanowano w kwocie 95.739.685,14 zł w tym wydatki 
majątkowe w kwocie 26.351.003,79 zł i wydatki bieżące w kwocie 69.388.681,35 zł.  

Przewodniczący Rady Gminy – pan Maciej Hawryluk poprosił o podawanie kwot w zaokrągleniu. 

Skarbnik Gminy dodała, że planowany deficyt zaplanowano w kwocie 8.171.580,68 zł, a źródłami pokrycia 
deficytu były środki pochodzące z nadwyżki budżetowej w kwocie ponad 5 mln zł i wolnych środków 
w kwocie ponad 2 mln zł. Poinformowała, że plan dochodów i wydatków związany z realizacją zadań 
z zakresu administracji rządowej ustalono w kwocie ponad 6 mln 435 tys. zł i zrealizowano w 100%. Dodała, 
że limit zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek ustalony został w wysokości 5 mln zł, ale nie 
został wykorzystany. Dochody z tytułu wydania zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 
zaplanowano w kwocie ponad 171 tys. zł. Zaznaczyła, że w budżecie gminy na koniec roku pozostały 
niewykorzystane rezerwy celowe: rezerwa celowa na zarządzanie kryzysowe w kwocie 340 tys. zł, rezerwa 
ogólna w kwocie 298 tys. zł oraz rezerwa na inwestycje i zadania inwestycyjne w kwocie niespełna 7 tys. zł. 
Zaznaczyła, że w związku z dokonanymi zmianami w planach dochodów i wydatków w trakcie roku 2024 
plan dochodów obowiązujący na dzień 31 grudnia 2024 r. został zrealizowany w kwocie ponad 92 mln, tj. 
102,28%, a plan wydatków zrealizowano w kwocie ponad 87 mln. zł, tj. 87,86%. Zaznaczyła, 
że przedstawione sprawozdanie zawiera analizę wykonanych dochodów zaplanowanych z podatków i opłat 
lokalnych: podatku od nieruchomości, podatku rolnego, leśnego, od środków transportowych. Zaznaczyła, 
że dane te były przedstawione w raporcie o stanie gminy, dodała, że wszystkie wpływy zostały wykonane 
w powyżej niż 100%, w stosunku do kwot zakładanych w planie. Poinformowała, że w sprawozdaniu 
poddano także analizie salda w zakresie podatków i opłat lokalnych, które w porównaniu do roku 2023 
zmniejszyły się - poziom zaległości uległ zmniejszeniu, a zmniejszyły się głównie zaległości w podatku 
dochodowym od osób fizycznych. Poinformowała, że łączna wartość projektów z Unii Europejskiej, które 
otrzymały w 2024 r. dofinansowanie to ponad 2 mln zł, w ramach środków z Unii to 800 tys. zł, a ogólne 
dofinansowanie zadań inwestycyjnych wyniosło ponad 4 mln. zł. Z kwoty zrealizowanych dochodów z 
tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wynika, że gmina ma deficyt w wysokości ponad 
400 tys. zł.  

 b) Sprawozdania finansowego, 

Skarbnik Gminy poinformowała, że jeżeli chodzi o sprawozdania finansowe, w zakresie bilansu z wykonania 
budżetu Gminy Biała Podlaska na dzień 31 grudnia 2024 r. suma bilansowa wynosi 29.795.872,40 zł. 
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W zakresie bilansu łącznego jednostek budżetowych na dzień 31 grudnia 2024 r. suma bilansowa wyniosła 
136.607.200,41 zł. W zakresie łącznego rachunku zysków i strat gminy zysk neƩo na dzień 31.12.2024 r. 
wyniósł 19.422.239,48 zł, w zakresie zestawienia funduszu jednostki, na koniec roku wyniósł 
on 115.703.803,18 zł. Jeżeli chodzi o informację dodatkową do bilansów, to zaznaczyła, że radni otrzymali 
te materiały. Radni zrezygnowali ze szczegółowego omawiania, Skarbnik wymieniła jednostki, których 
dotyczyła: Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, Przedszkole w Rakowiskach, szkoły podstawowe 
w Styrzyńcu, Ciciborze Dużym, Grabanowie, Hrudzie, Ortelu Książęcym Drugim, Sitniku, Sławacinku Starym, 
Sworach, Woskrzenicach Dużych, Urząd Gminy Biała Podlaska, Samorządowy Żłobek w Ciciborze Dużym. 

 c) Informacji o stanie mienia komunalnego, 

Pani Agata Olichwirowicz – Skarbnik Gminy poinformowała, że jeżeli chodzi o informację o stanie mienia 
komunalnego, to ogólna wartość mienia gminnego bruƩo wynosi ponad 193 mln. zł. Dodała, że na 31 
grudnia 2024 r. gmina uzyskała dochód z majątku w wysokości ponad 1 mln 600 tys. zł. 

 d) Wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Biała Podlaska z tytułu 
wykonania budżetu za rok 2024, 

Radny Tomasz Zazula – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił zebranym uchwałę w sprawie 
wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. Zaznaczył, że komisja uznała, że budżet za rok 2024 
Wójt wykonał prawidłowo, rzetelnie, zgodnie z wolą Rady Gminy określoną w uchwale budżetowej na rok 
2024.  
 
 e) Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie w sprawie zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Biała Podlaska w sprawie absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu. 

Radny Tomasz Zazula odczytał uchwałę składu orzekającego RIO w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Biała Podlaska z tytułu wykonania budżetu za 2024 
r., zawierającą pozytywną opinię wniosku.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem Wójta Gminy Biała Podlaska z wykonania budżetu za 2024 r. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy – Maciej Hawryluk. Zapytał czy są pytania 
odnośnie materiałów przedstawionych przez panią Skarbnik oraz Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Wobec braku uwag przeszedł do głosowania uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem Wójta Gminy Biała Podlaska z wykonania budżetu za 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 
2024 rok. 

Projekt uchwały przedstawił również Przewodniczący Rady Gminy. Zaznaczył, że dokonano analizy 
dokumentów określonych w ustawie o finansach publicznych, wymieniając je, po czym otworzył dyskusję. 
Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków, wobec czego przeszedł do głosowania uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2024 
rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący rady gminy pogratulował wójtowi uzyskania absolutorium. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Biała Podlaska na 2025 r. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy – pani Agata Olichwirowicz. Poinformowała, że wszystkie zmiany, 
które dotyczą budżetu zostały radnym dostarczone. Zachęciła do zadawanie pytań odnośnie zmian 
budżetu, poprosiła o naniesienie autopoprawki polegającej na wprowadzeniu środków w ramach decyzji 
budżetowej Wojewody Lubelskiego w kwocie 7.370,00 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie 
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zorganizowania bezpłatnych przewozów do i z lokali wyborczych w zakresie II tury wyborów Prezydenta RP.  
Dodała, że po zmianach wprowadzonych tą decyzją dochody ogółem wynoszą 117.317.388,53 zł, wydatki 
bieżące 135.749.860,12 zł, natomiast przychody i rozchody oraz deficyt nie ulegają zmianie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Biała Podlaska na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Projekt uchwały omówiła również Skarbnik Gminy. Zaznaczyła, że w ślad za zmianami budżetu 
wprowadzona została aktualizacja wydatków i dochodów w ramach planowanego wykonania roku 2025, a 
dodatkowo w związku z ubieganiem się o środki zewnętrzne wprowadzony zostaje limit roku 2026 w 
zadaniu „Rozwój bezemisyjnej mobilności na terenie MOF Biała Podlaska w ramach działania 5.2. 
Niskoemisyjny transport miejski w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych programu FELU 2021-
2027. Dodała, że jest to główna zmiana wpf. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 
Biała Podlaska. 

Projekt uchwały przedstawił pan Arkadiusz Drąg. Zauważył, że na poprzedniej sesji Rada Gminy 
podejmowała tą uchwałę, ale należy wprowadzić poprawkę polegającą na usunięciu z rozdziału 4 § 8 ust. 2 
mówiącego o wynajmie świetlic wiejskich. Dodał, że na kolejnej sesji będzie podejmowana uchwała 
normująca szczegółowo ten temat – będzie uchwalany regulamin wynajmu świetlic. 

Przewodniczący Rady Gminy upewnił się, że rada podejmuje nową uchwałę, która zastępuje uchwałę 
podjętą na poprzedniej sesji, a jedyną zmianą jest usunięcie zapisu dotyczącego wynajmu świetlic. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 
Biała Podlaska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Dariusz Plażuk odniósł się do skargi mieszkańca Rakowisk, wyjaśnił, że skarżący wykonał zjazd na 
posesję i żądał, aby wykonawca inwestycji gminnej – firma PRD – podniosła budowany chodnik o 2 cm, na 
co wykonawca się nie zgodził i nie wypracowano satysfakcjonującego obie strony porozumienia. Radny 
podziękował też mieszkańcom Rakowisk za udział w wyborach i głosowanie na Rafała Trzaskowskiego, który 
wygrał tylko w tym okręgu w całym powiecie. 
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Przewodniczący Rady Gminy poprosił, aby nie poruszać takich tematów politycznych na sesji Rady Gminy, 
gdyż mieszkańcy głosują na różnych kandydatów. Zachęcił ponownie do udziału w wyborach w drugiej 
turze. 

Wójt Gminy również zachęcił do udziału w wyborach, dodał, że niezależnie od sympaƟi politycznych władze 
gminy będą współpracować na rzecz rozwoju gminy. Podziękował radnemu Dariuszowi Plażukowi za 
zainteresowanie się skargą mieszkańca, dodał, że najważniejsze jest, aby wszystkie inwestycje były 
realizowane zgodnie z przepisami i pod nadzorem kierownika budowy. 

Pan Grzegorz Sacharuk – sołtys sołectwa Sycyna wyszedł z inicjatywą, aby gmina zakupiła monitoring oraz 
klucze elektroniczne do świetlic wiejskich, co ułatwi pracę sołtysom. Dodał, że koszt takiego klucza to około 
3 tys. zł. 

Wójt Gminy pan Konrad Gąsiorowski poinformował, że po analizie problemów z kluczami do świetlic, 
wspólnie z informatykiem podjęto decyzję o zakupie elektronicznych klamek.  

Pan Rafał Mikulski – informatyk zauważył, że faktycznie podjęto decyzję o zakupie klamek, które są dużo 
tańsze niż elektroniczne klucze – około 700-800 zł, a ich zamontowanie pozwoli na rejestrację kto wchodzi 
i wychodzi ze świetlicy. Wywiązała się krótka dyskusja na temat dostępu do świetlic i odpowiedzialności za 
mienie gminne. 

Radny Bartłomiej Koszołko zabrał głos odnośnie uchwały regulującej zasady wynajmu świetlic. Zaznaczył, 
że  chciałby, aby każdy radny i sołtys miał wgląd do projektu aktu, bo każda wieś i każda świetlica ma swoja 
specyfikę, niektóre z nich były budowane i remontowane przez mieszkańców na ich koszt w czynie 
społecznym. Dodał, że nie wszystkie świetlice mają dostęp do mediów, są różne standardy i nie wolno 
wszystkich świetlic „wrzucić do jednego worka”. Poprosił, aby każdy radny w porozumieniu z sołtysem 
zaproponował jakieś rozwiązania dotyczące świetlic w jego okręgu.  

Przewodniczący Rady Gminy zobowiązał się przesłać projekt uchwały do wszystkich radnych, aby sporządzili 
w porozumieniu z sołtysami listę uwag i sugesƟi do proponowanego regulaminu.  

Wójt Gminy – pan Konrad Gąsiorowski złożył wszystkim życzenia z okazji Dnia Samorządowca i wraz z 
przewodniczącym rady gminy wręczył radnym i sołtysom okolicznościowe dyplomy i podziękowania. 

16. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział 
i zamknął obrady XIV sesji IX kadencji Rady Gminy Biała Podlaska. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Biała Podlaska 

Maciej Hawryluk 

 

Przygotowała: Maja Fila 


